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 W odpowiedzi na wiadomość z dnia 25 maja br. zawierającą petycję, Departament Zdrowia 

Publicznego dziękuje za podzielenie się przemyśleniami oraz prosi o przyjęcie poniższych wyjaśnień. 

Każdy podmiot świadczący usługi lecznicze zobligowany jest do stworzenia systemu jakości 

odpowiadającego za zapobieganie występowania zakażeń szpitalnych poprzez przestrzeganie 

określonych norm i procedur. W tym zakresie prowadzony jest nadzór nad procesami sterylizacji i 

dezynfekcji, w tym bielizny szpitalnej. Istnieje szereg możliwych działań podejmowanych w kierunku 

zapewnienia prawidłowego poziomu higieny szpitalnej, takie jak np. monitorowanie zakażeń 

szpitalnych, zwalczanie ognisk epidemicznych w szpitalu czy też chociażby systematyczne szkolenia 

personelu. Także tekstylia poddawane praniu podlegają kontroli skażenia mikrobiologicznego zgodnie 

z przyjętymi normami. Uwzględniając powyższe należy uznać, że istniejące już rozwiązania w 

przedmiocie petycji za wystarczające. 
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